

歡迎參與文化部「讀之呼吸列車 有獎徵答抽好禮」活動

文化部每年辦理「中小學生讀物選介」，由專業評審選出適合中小學生閱讀的書籍，為了將評審精心推薦的書單傳遞給更多師生、家長，今年特別製作精選好書導讀影片，結合辦理有獎徵答活動，歡迎讀者搭乘第43次讀之呼吸列車，在旅途中發現命中注定的那本好書。

「讀之呼吸列車 有獎徵答抽好禮」活動時間為110年9月22日至10月31日，只要於活動期間內觀看導讀影片，至官網「有獎徵答」專區、FB 粉絲專頁進行答題，即可參加抽獎！獎品有平板電腦、圖書禮券等，總價值近新臺幣11萬元，更歡迎學校團體一起總動員參與，爭取「愛讀書團體獎」的獎品與榮譽，立即上網參加活動去！

【活動官網】 <https://book.moc.gov.tw/>

【活動FB】 <https://www.facebook.com/mocbook2015>



The banner features a light green background with a stylized map of Taiwan. At the top left is the Ministry of Culture logo and the word '廣告' (Advertisement). The main title '歡迎搭乘「讀之呼吸列車」' is written in large, bold red characters, with a red train graphic integrated into the text. Above the title, the dates '2021/9/22~10/31' are displayed. Below the title, a red-bordered box contains the text '有獎徵答送好禮'. Underneath this box, it says '看影片選好書' (Watch video, choose good book). To the left of the central text are two icons for electronic book vouchers: one for \$600 and one for \$1000. To the right is an image of a tablet and a smartphone. A red button with the text '點我抽獎' (Click to draw) is positioned next to the mobile devices. At the bottom center, the text '抽『平板電腦』、『電子圖書禮券』' (Draw 'Tablet Computer', 'Electronic Book Voucher') is shown, followed by '總價近 11萬 好禮！' (Total value near 110,000 NTD, great gift!). At the very bottom, it says '歡迎學校總動員拿團體獎！' (Welcome school groups to win team prizes!).

文化部
MINISTRY OF CULTURE 廣告

第43次中小學生讀物選介 2021/9/22~10/31

歡迎搭乘「讀之呼吸列車」

有獎徵答送好禮

看影片選好書

抽『平板電腦』、『電子圖書禮券』
總價近 **11萬** 好禮！

歡迎學校總動員拿團體獎！

點我抽獎